
Anteckningar styrelsemötet 2019-01-22. 

1. Vi summerar årets jaktresultat: Fällda älgar 17 vuxna och 17 kalvar, väl i nivå med 

målet. Allt för hög tjurandel men vi inför ännu ej några direkta restriktioner dock 

uppmanas jägarna att nästa år skjuta fler hondjur. 

2. Ekonomi: Vi har fått ett ”utbildningsbidrag” av en privat markägare, Christer Nilsson, 

på 5960 kratt användas främst till vårens jaktledarkurs. Kassasaldot är 18718 kr. 

Flertalet jaktlag har i tid betalat fällavgifterna utom Degerträsk, Kvarnfors och 

Stavalund. Sekreteraren skickar en uppmaning till dessa lag att snarast slutföra sina 

betalningar. 

3. Rovviltskort: Vissa justeringar i formuleringen görs av Camilla, beslut tas på årsmötet. 

4. Björnjakt. Intresset var stort i fjol även om resultatet uteblev, därför bör vi försöka 

arrangera björnjakt även i år. P-G kontaktar Urban om han är villig att åta sig 

jaktledarrollen. 

5. Djupfors jaktlag har ansökt om att ingå i Destany. Alla handlingar insända till Lst. 

Förhoppningsfullt har svar kommit så att vi kan anta Djupfors på årsmötet. Djupfors 

inbjuds också att delta som observatörer. 

6. Inför årsmötet: Niclas utarbetar ett förslag på tilldelning som skickas på remiss till 

styrelsen. 

7. Befattningar: Lars kontaktar valberedningen om vilka val som skall göras på årsmötet. 

8. Förtäring på årsmötet: P-G kontaktar Thure Å ang detta. 

9. Sponsorer: P-G och Lars raggar sponsorer, främst hos storskogsbruket för att bättre 

kunna finansiera jaktledarutbildningen och ev. lokal jägarutbildning 

10. P-G undersöker möjligheterna till en skogsexcursion någon gång i april – maj för att vi 

ska lära oss att känna igen viltskador på skogen. 

Noterat av Lars den 22 jan 2019 


